Notice No.: 2021098



# ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD. HONG KONG

E-mail

Web Page: www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk

Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

20 May 2021

Dear Parents,

#### S1 to S3 Life-wide Learning Day

This is to inform you that your daughter is going to take part in Life-wide Learning Day on 24 June 2021 (Thursday). It aims to enable students to learn through a variety of meaningful activities. Considering the present COVID-19 pandemic situation and the safety of the participation of students, the Life-Wide Learning Day for S1 to S3 will be arranged in school. Each student will join 3 out of 20 different workshops, allowing them to broaden their horizons and develop their lifelong interests. Please refer to the attachment for the list of the workshops (Annex). The procedures of selection are as follows.

- 1. Preparation for the selection:
  - Select 10 workshops according to their interests from the list of 20 workshops.
  - Prioritize the 10 workshops.

#### 2. Online selection:

- Each student will receive the link for the selection on 20 May 2021 morning by Office 365 a. Outlook email.
- The selection time will start from 21 May 2021 9:00 a.m., on a first come first served basis. b.
- Student need to enter personal information: class, class number and name, then choose the first 10 workshops they want to join.
- Finally submit their selection. d.
- Each student can submit the selection **ONCE** only. Result will be informed after the Final Exam.

Life-Wide Learning Day is a compulsory activity for ALL students and it is a normal school day with school bus services provided. Students need to come back to school and take roll call in the classroom as usual. School will end at 12:30 p.m. Should you have any further enquiries, please contact the class teacher.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

Notice No.: 2021098



# ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

# 中一至中三級全方位學習日

貴子弟將參加二零二一年六月廿四日(星期四)舉行的中一至中三級全方位學習日。本學習日旨在通過各種有意義的活動,促進學生學習。鑑於新冠狀病毒病疫情尚未受控,為學生安全起見,該全方位學習日將於校內舉行。每名學生可選擇參與其中三項工作坊或體驗坊(詳見附件),以拓闊視野及培養終身興趣。選擇工作坊或體驗坊須知:

### 1. 選擇前準備:

- a. 根據自己的興趣,從二十項工作坊或體驗坊中選出其中的十項。
- b. 根據自己的興趣,把選出的十項工作坊或體驗坊從第一排到第十。

#### 2. 網上報名:

- a. 每名學生將於五月二十日早上經學校電郵 Office 365 收到網上連結。
- b. 網上報名將於五月二十一日早上九時開始。每項工作坊或體驗坊名額有限,先到先得!
- c. 報名時,須輸入學生個人資料:班別、班號及姓名,然後由第一到第十選取想參與的 工作坊或體驗坊。
- d. 最後提交選擇。
- e. 每名學生只可以經網上報名一次。報名結果將於考試後通知學生。

中一至中三學生必須參加是次活動。當天為上學日,校車服務如常,學生亦須如常返回課室報到,放學時間是十二時三十分。如有查詢,請致電學校與班主任聯絡。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年五月二十日

# Workshop List

	Workshops	Quota	My 10 Choices	Priority (1 to 10)
1	剪紙工作坊 Paper Cutting Art Workshop	20		
2	草蜢編織工作坊 Grasshopper Weaving Workshop	20		
3	迷你花牌工作坊 Mini Floral Signboard Workshop	20		
4	文化體驗坊 (衣:織布機) Culture Workshop (Clothing: Loom)	20		
5	文化體驗坊 (食:風鼓車) Culture Workshop (Food: Agricultural Machines)	20		
6	文化體驗坊 (住:古建築) Culture Workshop (Housing: Ancient Architecture)	20		
7	飛行模擬體驗坊 Flight Simulation Workshop	20		
8	VX 球體驗坊 VX Ball Workshop	20		
9	旋風球體驗坊 Flyball Workshop	20		
10	朱古力拉花工作坊 Hot Chocolate Latte Art Workshop	20		
11	單支木棉小花束工作坊 Floral Bundle Making Workshop	16		
12	卡通氣球造型工作坊(2 班) Balloon Art Workshop (2 Classes)	40		
13	羊毛氈工作坊 Woollen Art Workshop	20		
14	馬賽克工作坊 Mosaic Workshop	20		
15	配音員訓練體驗坊 Voice Acting Workshop	20		
16	餐桌禮儀體驗坊 Dining Etiquette Workshop	20		
17	校園觀鳥體驗坊 Bird Watching Workshop	20		
18	趣味魔術體驗坊 Amazing Magic Workshop	20		
19	飾物與個人品牌建立工作坊 Accessories & Personal Image Design Workshop	20		
20	敲擊樂體驗坊 Percussion Workshop	20		